

## تحديث بيانات التخرج

على جميع الطلبة المتوقع تخرجهم في الفصل الدراسي الثاني العام الجامعي 2022/2021 تحديث بياناتهم وتحميل الوثائق المطلوبة عن طريق البرنامج المخصص لتحديث بيانات الخريجين الموجود في موقع الجامعة وLMS الخاص بالطالب.

اخر يوم لتحديث بيانات التخرج يوم الخميس 26/5/2022 ويتحمل الطالب مسؤولية اي تأخير في استلام شهادته او ما يترتب عليه في حال التأخر أو الخطأ في تسليم الوثائق.

## المستندات المطلوبة:

- صورة البطاقة المدنية من الجهتين سارية المفعول . (صالحة الى شهر يوليو 2022 على الاقل)
- صورة عن جواز السفر سارية المفعول. (صالحة الى شهر يوليو 2022 على الاقل)
- صورة طبق الأصل عن الشهادة الثانوية (المدارس الهندية + الباكستانية جميع السنوات) ( المدارس البريطانية جميع مقررات ال IGCSE).
- معادلة شهادة الثانوية العامة من الإدارة العامة للتعليم الخاص للثانويات الأجنبية أو من خارج الكويت .
- صورة مصدقة من كشف درجات الجامعة او الكلية إذا قام الطالب بإجراء عملية معادلة مقررات في الجامعة.
- خبرة وظيفية لا تقل عن 4 سنوات لمن تقل نسبتهم في الثانوية او ما يعادلها عن 60%

## الطلبات الخاصة للطلبة الكويتيين ممن يستلموا اعانة اجتماعية:

- شهادة لمن يهمله الأمر من وزارة الشؤون الاجتماعية والعمل.
- شهادة لمن يهمله الأمر من المؤسسة العامة للتأمينات الاجتماعية.
- استمرارية زواج إذا كان الطالب متزوج.

## الطلبات الخاصة للطلبة ابناء الكويتيات الذين يستلمون اعانة اجتماعية:

- شهادة لمن يهمله الأمر من وزارة الشؤون الاجتماعية والعمل.
- شهادة لمن يهمله الأمر من هيئة القوى العاملة.
- صورة من جنسية الام.
- صورة البطاقة المدنية للام.
- صورة شهادة ميلاد الطالب.

## ملاحظات مهمة:

- جميع المستندات يجب ان تكون مصورة عن طريق الماسح الضوئي (Scanner) ويجب ان تكون على هيئة ملف PDF.
- التصوير الهاتفي والمستندات الغير واضحة غير مقبول وسيترتب عليها التأخير في شهادات التخرج
- ويتحمل الطالب مسؤولية اي تأخير في استلام شهادته او ما يترتب عليه في حال التأخر أو الخطأ في تسليم الوثائق.
- اخر موعد لتسليم الوثائق هو الخميس 26/5/2022.
- تحديث بيانات ومستندات التخرج الزامي على جميع الطلبة حتى من قام بالتحديث في فصول سابقة.

الدعم الفني لنظام تحديث لبيانات التخرج 24394219



التواصل عن طريق رسائل واتساب فقط

## **Update Graduation Information and Documents**

**Please be informed that all expected graduate students for the second semester of the academic year of 2021/2022 are required to upload their graduation documents on the system located on the university website or LMS.**

**The last day to update and submit student documents will be on **26/5/2022** and students will be held accountable for any delay or wrong information if they fail to do so.**

## **Required documents:**

- **Valid civil ID copy both side. (Civil ID should be valid at least until July 2022)**
- **Valid passport copy for all students. (Passport should be valid at least until July 2022)**
- **A certified copy of a student's high school certificate. (Indian and Pakistani schools all years) (All passed IGCSE)**
- **An official high school equivalency paper from The Ministry of Private Education for Non-Ministry system high schools or any other certificates from outside Kuwait.**
- **Certified university or college transcripts if students have had an equivalency of courses in the university.**
- **Work experience of at least 4 years for students with high school percentages below 60%.**

## ***Special requirements for Kuwaiti students that receive social allowance.***

- To whom it may concern from Public Institution for Social Security.***
- To whom it may concern from Ministry of Social Affairs.***
- Marriage continuity certificate if student is married.***

## ***Special requirements for students with Kuwaiti mothers that receive social allowance:***

- To whom it may concern from Ministry of Social Affairs.***
- To whom it may concern from Public Authority of Manpower.***
- Copy of mother's nationality certificate.***
- Copy of mother's civil ID.***
- Birth Certificate.***

## **Important Notice:**

- **All documents have to be scanned as PDF files.**
- **Phone pictures and documents that are not clear will not be accepted**
- **Certificates will not be approved by The Ministry of Higher Education if official documents are not sent to the Graduation Office and students will be held accountable for any delay of these certificates.**
- **The last date to submit documents will be on Wednesday 26/5/2022.**
- **Updating student information and documents is mandatory on all students, even students that have previously update d them in past semesters.**

**Graduation System Technical Support: 24394219**

**Contact will be through whatsapp msgs only.**

